
Budapest Józsefvárosi Önkormányzat
Képviselő-testület
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság

JEGYZŐKÖNYV

Készült: A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 2022. május 23-án 
(hétfő) 16.30 órai kezdettel a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal I. emelet 100- 
as termében megtartott 5. rendes üléséről

Levezető elnök:

Jelenlévő tagok:

Távol:

Szarvas Koppány Bendegúz .

Camara-Bereczki Ferenc Miklós - alelnök
Dr. Szilágyi Demeter - alelnök
Tarcsay Tibor
Könczöl Dávid
Pető Bálint
Őszi Éva

Dr. Ferencz Orsolya 
Pap Dénes

Jelenlévő meghívottak: dr. Vörös Szilvia - aljegyző, Hőrich Szilvia - gazdasági vezető. 
Tiszai Árpád - a Költségvetési és Pénzügyi Ügyosztály vezetője, dr. Lennert Zsófia - a 
Városüzemeltetési és Zöldprogram Iroda vezetője, Barta Ferenc - főépítész, a 
Városépítészeti iroda vezetője, Rádai Dániel - alpolgármseter, Csete Zoltán - RÉV8 
műszaki igazgató. Pfeifenróth Noémi - a Költségvetési iroda, vezetője, dr. Dómján Dorottya 
- a Jegyzői Referatúra jogi referense, Gaál Krisztián - parkolásüzemeltetési ügyintéző, dr. 
Petneházy Zsolt — klíma- és környezetvédelmi koordinátor

Szarvas Koppány Bendegúz
Tisztelettel köszöntőm a megjelent bizottsági tagokat, a meghívott vendégeket és valamennyi 
jelenlévőt. Budapest Józsefváros Önkormányzata Képviselő-testületének Kerületfejlesztési, 
Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 2022. évi 5. rendes ülését megnyitom. A 
törvényességi feladatokat a mai bizottsági ülésen Dr. Vörös Szilvia aljegyző látja el. Kérek 
mindenkit, hogy kapcsolják be a szavazókészülékeiket a létszám megállapítása érdekében. 
Most már ebben a teremben is installálásra került a Mikrovoks rendszer, úgyhogy látszik a 
jelenlét és minden egyéb részlet. Megállapítom, hogy a bizottság létszáma 9 fő, jelen van 6 fő. 
Késik Pető Bálint. Igazolatlanul hiányzik Dr. Ferencz Orsolya és Pap Dénes. A napirenddel 
kapcsolatban a következőkről tájékoztatom a tisztelt bizottságot. A napirend megszavazása 
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előtt felhívom szíves figyelmüket, hogy az I. 2. napirend II. számú határozati javaslatának 1. 
pontjában a társasház címe helyesen József utca 38. A házszám került javításra. Tehát a 
határozat szövegében van egy elírás, azt majd úgy jegyezzük fel, illetve úgy szavazzuk meg. 
Tehát József utca 38. és Tavaszmező utca 2. A II. 1. napirendhez tartozó 3. számú csere 
mellékletet és a 10. számú mellékletet pótkézbesítéssel 2022. május 20-án, a 9. mellékletet 
pedig helyszíni kiosztással kapták meg. Remélem mindenki megkapott mindent. Ezzel szíves 
türelmüket és megértésüket kéijük és köszönjük. Még szerencse, hogy ezek képviselő
testületi előterjesztések, és csütörtökön lesznek úgyis élesben a szavazások. A II. 6. napirend 
előterjesztését a mai napon helyszíni kiosztással kapták kézhez ugyanígy, és emellett még ti 
megszavazása előtt jelzem, hogy az előző ülésen az általunk elfogadott javaslatot, a 
„CseppetSem” programhoz csatlakozás előterjesztését, a mai napon a Költségvetési és 
Pénzügyi Bizottság minden további nélkül elfogadta, tehát az is sikerrel halad tovább. 
Gondoltam, szolgálati közleményként elmondom. És akkor most a kiküldött meghívó és az 
iménti kiegészítések illetve módosítások szerinti napirendi javaslat megszavazása történik. A 
bizottság vita nélkül egyszerű többséggel határoz a napirendi pontokról. Kérem, a napirendről 
szavazzanak most.
6-ból 6, egyöntetűen elfogadtuk.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

40/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy az alábbi 
napirendet fogadja el:

Napirend

I. Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztések)

1. Javaslat „Kerékpáros közlekedés támogatása” tárgyú pályázat elbírálásával 
kapcsolatos döntések meghozatalára
Előterjesztő: Szarvas Koppány Bendegúz - képviselő, Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
- képviselő

2. Javaslat a Tavaszmező u. 2. és a József utca 38. sz. társasházakkal kötött 
támogatási szerződések módosítására
Előterjesztő: Szarvas Koppány Bendegúz - képviselő, KKKB elnök



II. Képviselő-testületi előter jesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztések)

1. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2021. 
évi költségvetéséről szóló 5/2021. (11.25.) önkormányzati rendelet 
végrehajtására vonatkozó zárszámadási rendelet megalkotására
Előterjesztő: Pikó András - polgármester

2. Javaslat a József körút - Népszínház utca - Teleki László tér - Fiumei út - 
Orczy tér - Orczy út - Nagyvárad tér - Üllői út által határolt terület (Csarnok 
negyed, Corvin negyed, Magdolna negyed, Orczy negyed és Losonci negyed) 
Kerületi Építési Szabályzatáról szóló rendelet megalkotására
Előterjesztő: Pikó András - polgármester, Rádai Dániel - alpolgármester

3. Javaslat a személygépjármű- és kerékpárelhelyezési kötelezettség teljesítéséről 
szóló rendelet megalkotására
Előterjesztő: Rádai Dániel - alpolgármester

4. Javaslat a Corvin Sétány Programmal kapcsolatos közérdekű célra történő 
felajánlás elfogadására
Előterjesztő: Rádai Dániel - alpolgármester

5. Javaslat ’’Fogadj örökbe egy közterületet!” tárgyú program kiírására 
Előterjesztő: Pikó András - polgármester, Dr. Erőss Gábor - alpolgármester

PÓTKÉZBESÍTÉS

I, Átruházott bizottsági hatáskörű előterjesztések
(írásbeli előterjesztés)

Napirend 1.1. pontja:
Javaslat „Kerékpáros közlekedés támogatása” tárgyú pályázat elbírálásával kapcsolatos 
döntések meghozatalára
Előterjesztő: Szarvas Koppány Bendegúz - képviselő, Camara-Bereczki Ferenc Miklós - 
képviselő

Szarvas Koppány Bendegúz
A napirend vitáját megnyitom. Van-e bárkinek kérdése vagy hozzászólása? Az most itt a ’szót 
kér’ gombbal tudja jelezni. Ha jól látom, nincsen. Akkor kérdés és hozzászólás hiányában 
először is egy ügyrendi szavazást javaslok arról, hogy a 10 határozati javaslatot 
megszavazzuk blokkban. Erre most van lehetőségünk, tehát szavazzuk meg, hogy a 10 
határozatról szavazzunk egyben. Én igennel szavazok.
Egyöntetűen elfogadtuk.
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Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

41/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Szarvas Koppány Bendegúz bizottsági elnök ügyrendi javaslata alapján a Kerületfejlesztési, 
Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy az elfogadott napirend 1.1. pontjának 
10 db határozati javaslatáról blokkos szavazás során döntsön a Bizottság.

Szarvas Koppány Bendegúz
A következő szavazás maga szól arról, hogy a 10 határozati javaslatot egyben megszavazzuk. 
Indítsuk a szavazást.
Ezt is egyöntetűen elfogadta a Bizottság. Köszönöm szépen.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

42/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

K B kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. K B a Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete által kiírt 
„Kerékpáros közlekedés támogatása” felhívásra benyújtott pályázatának támogatására 
50.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt.

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében 2022. május 23., 2.) pont esetében: 2022. június 15.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

43/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

J M M í kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. J M M Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása” felhívásra benyújtott pályázatának 
támogatására 75.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt.

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében 2022. május 23., 2.) pont esetében: 2022. június 15.
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Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

44/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

V J kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. V J a Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete által kiírt 
„Kerékpáros közlekedés támogatása” felhívásra benyújtott pályázatának 
támogatására 75.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt.

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében 2022. május 23., 2.) pont esetében: 2022. június 15.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

45/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

N ' M kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. N M Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete által kiírt 
„Kerékpáros közlekedés támogatása” felhívásra benyújtott pályázatának 
támogatására 50.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt.

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására.

Felelős : polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében 2022. május 23., 2.) pont esetében: 2022. június 15.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

46/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

S J kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy
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1. St J a Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete
által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása” felhívásra benyújtott pályázatának 
támogatására 75.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt.

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében 2022. május 23., 2.) pont esetében: 2022. június 15.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

47/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

F L <erékpáros közlekedésének támogatásáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. F La Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete által kiírt 
„Kerékpáros közlekedés támogatása” felhívásra benyújtott pályázatának 
támogatására 50.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt.

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében 2022. május 23., 2.) pont esetében: 2022. június 15.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

48/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

J Mi kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. J M- a Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete által 
kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása” felhívásra benyújtott pályázatának 
támogatására 50.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt.

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében 2022. május 23., 2.) pont esetében: 2022. június 15.
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Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

49/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

B B , Gy kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. B; B Gy a Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő
testülete által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása” felhívásra benyújtott 
pályázatának támogatására 75.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt.

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében 2022. május 23., 2.) pont esetében: 2022. június 15.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

50/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

B B D kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. B B Da Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
által kiírt „Kerékpáros közlekedés támogatása” felhívásra benyújtott pályázatának 
támogatására 75.000 Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt.

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti támogatási szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Flatáridő: az 1.) pont esetében 2022. május 23., 2.) pont esetében: 2022. június 15.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet-és Klímavédelmi Bizottságának 

51/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

N; G K kerékpáros közlekedésének támogatásáról

A Kerületfejlesztési, Környezet-és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy
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1. N G K' a Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete által 
kiírt„Kerékpáros közlekedés támogatása” felhívásra benyújtott pályázatát nem 
támogatja.

2. felkéri a Kerületgazdálkodási Ügyosztály vezetőjét a pályázó értesítésére.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1.) pont esetében 2022. május 23., 2.) pont esetében: 2022. június 15.

A döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Kerületgazdálkodási Ügyosztály 
Városüzemeltetési és Zöldprogram Iroda

Napirend 1.2. pontja:
Javaslat a Tavaszmező u. 2. és a József utca 38. sz. társasházakkal kötött támogatási 
szerződések módosítására
Előterjesztő: Szarvas Koppány Bendegúz - képviselő, KKKB elnök

Szarvas Koppány Bendegúz
Itt van az elgépelés, amire felhívtam a figyelmet, valamint így röviden elmondom, hogy a 
szerződésmódosítás azért kell, hogy az egyébként folyamatban lévő átalakításoknak egy kicsit 
több határidőt engedjünk. Június 1. helyett augusztus 31-ét. Megkeresett ez a két társasház 
azzal, hogy folyamatban vannak a megpályázott és elnyert munkálatok, viszont vagy kifutnak 
az időből vagy biztosra akarnak menni, hogy ne fussanak ki a határidőből. Ezért kérték, hogy 
egy kicsit bővebb határidőt adjunk nekik, ami szerintem megadható. Pénzügyi vonzata 
nincsen ennek a döntésnek, úgyhogy én ezért javaslom ennek az előterjesztésnek a 
támogatását is. Kérdezem, hogy van-e bárkinek még ehhez kérdése vagy hozzászólása? 
Nincsen. Akkor a 2 darab határozatról egyszerű többséggel, egyesével szavazzunk. Először 
szavazzunk a Tavaszmező utca 2. társasháznak az előterjesztéséről. Indítsuk a szavazást.
Egyöntetűen elfogadta a Bizottság.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

52/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a Budapest Vili, kerület, Tavaszmező utca 2. szám alatti Társasházzal megkötött 
támogatási szerződés módosításáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. módosítja a Budapest VIII. Tavaszmező u. 2. Társasházzal 2021. október 23. napján 
megkötött támogatási szerződését akként, hogy a szerződés 3.2. pontja úgy módosul, hogy 
„A támogatás felhasználásának időtartama:

kezdő időpontja: 2021. december 1.
véghatárideje: 2022. augusztus 31.”

2. felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 2. számú mellékletét képező támogatási 
szerződés módosítás aláírására.
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Felelős: polgármester
Határidő: a 2. pont esetében: 2022. június 30.

Szarvas Koppány Bendegúz
És most pedig szavazzunk a 2. ponttól József utca 38. alatti társasháznak a szerződés
módosításáról.
Ezt is egyöntetűen elfogadta a Bizottság. Köszönöm szépen mindenkinek.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

53/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(6 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

a Budapest VIII. kerület, József utca 38. szám alatti Társasházzal megkötött támogatási 
szerződés módosításáról

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság úgy dönt, hogy

1. módosítja a Budapest VIII. József u. 38. Társasházzal 2021. december 20. napján 
megkötött támogatási szerződését akként, hogy a szerződés 3.2. pontja úgy módosul, hogy 
„A támogatás felhasználásának időtartama:

kezdő időpontja: 2021. december 1.
véghatárideje: 2022. augusztus 31.”

2. felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 3. számú mellékletét képező támogatási 
szerződés módosítás aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: a 2. pont esetében: 2022. június 30.

A döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Kerületgazdálkodási Ügyosztály 
Városüzemeltetési és Zöldprogram Iroda

A Bizottság létszáma ~ Pető Bálint érkezésével - 7főre változott.

II, Képviselő-testületi előterjesztések véleményezése
(írásbeli előterjesztés)

Napirend ILI, pontja:
Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2021. évi 
költségvetéséről szóló 5/2021. (11.25.) önkormányzati rendelet végrehajtására vonatkozó 
zárszámadási rendelet megalkotására
Előterjesztő: Pikó András - polgármester

Szarvas Koppány Bendegúz
A 3. számú csere mellékletet és a 9. és 10. számú mellékletet pótkézbesítéssel kapták meg. A 
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napirend vitáját megnyitom. Kérdezem, hogy van-e ehhez valakinek kérdése vagy 
hozzászólása? Szilágyi Demeter jelentkezik felszólalásra, parancsoljon.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen a szót. Abban szeretném kérni - feltehetően a gazdasági vezető asszonynak 
a segítségét, hogy helyezzen engem képbe, hogy hogyan kell értelmezni azt a mellékletet, 
amit pótkézbesítésben kaptunk. Itt azt írják, hogy a 2021. évben szereplő maradvány összege 
12,237 milliárd forint, ebből már valamilyen típusú kötelezettséggel az eredeti 
költségvetésben vagy azt követő módosításokkal terhelt 6,4, illetve ezekben a feladatokban 
plusz fedezetet biztosítunk 539.000.000 Ft értékben. Tehát a feladatok ugyanazok, amivel a 
6,4 milliárd van terhelve csak többletforrást biztosítunk hozzá, ha én jól értem. Tehát így 
összesen van 6.977.000.000 Ft-nyi már eldöntött feladattal terhelt pénzmaradványunk, és 
akkor innentől kezdve nem volt számomra teljesen világos, hogy akkor mi a különbség a 
másik sor, ami 3.433.000.000 Ft szintén már valamilyen feladattal terhelt maradvány között, 
tehát mi a kettő között a logikai különbség? Ezt segítsen megvilágítani. Meg, hogy hol 
találom ezeket a tételeket, hogy mit keressek, hogy a 6,4 hol van beépítve a költségvetésben, 
és az a 3,4 milliárd hol van beépítve? Mik tartoznak ide, hogy utána tudjak nézni. Ez az egyik 
kérdésem. A másik inkább egy kérés, nem szükséges most válaszolni rá, csak hogyha van rá 
lehetőség, akkor a testületi ülésre kérhetünk-e egy olyan egyoldalas kimutatást, ami.... Ugye, 
a maradványértéknek a nagyságát az is indokolja, többek között, hogy 2 milliárd Ft értékben 
ingatlaneladás is beleszámít ebbe a maradványba, hajói értettem az előterjesztést, de ha nem, 
akkor javítsanak ki. Ezekről az ingatlaneladásokról kaphatunk-e egy tételes összefoglalót, 
hogy melyek voltak ezek a tavalyi évben, és ha van rá lehetőség, akkor azt olyan módon 
szeretném kérni, hogy látszódjék a döntéshozó, illetve a döntési kompetencia. Melyik az, 
amelyik veszélyhelyzeti döntésben született értékesítés, melyik az, amelyiket bizottság vagy 
testület hagyott jóvá. Köszönöm szépen!

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen. Válaszra megadom a szót a gazdasági vezető asszonynak.

Hőrich Szilvia
Köszönöm szépen. Tisztelt Elnök Úr, tisztelt Bizottság! A csere-melléklet az eredeti 
előterjesztésnek a 6a, 6b és 6c melléklete. Ezek szorosan összefüggő mellékletek. A 6a 
melléklet tulajdonképpen összefoglalva tartalmazza az önkormányzati maradvány 
felhasználásának a levezetését. A 6b melléklet, ami elég kis betűvel készült, tételes kimutatása 
a különböző feladatokon - intézményeknél, Hivatalnál, önkormányzati feladatokon - 
képződött maradványos tételeknek. A 6c melléklet tartalmazza ennek a bizonyos, még 
felosztható szabad maradványnak a felhasználására tett javaslatot, ami 1.830.362.434 Ft. De 
akkor visszamegyek az elejére. Tehát a 6a mellékletre. A 12.237.435.939 Ft az önkormányzati 
kincstári beszámolóban szereplő és szolgáltatott adat, tehát a KGR-Kll-es 
adatszolgáltatásunk alapján ennyi maradványa képződött a Hivatalnak. Ebből már a 
költségvetésbe - ezt a 2022. évi eredeti költségvetésben meg is találhatja, képviselő úr -, 
maradvány-felhasználás kapcsán a finanszírozási bevételeknél beépítésre került 
9.642.454.713 Ft. Ebben a táblázatban, ha összeadjuk a II. sorban szereplő 2022. évi eredeti 
költségvetésbe beépített, illetve módosítással már beemelt saját hatáskörű kötelezettségeket és 
a 2022. évi költségvetésben a szabad maradvány terhére jóváhagyott feladatokat, akkor ott 
9.871.209.389 Ft fog kijönni. Mindjárt elmondom azt is, hogy mi a különbség, hiszen azóta a 
testület döntött a szabad maradvány terhére tételekről. A kötelezettségvállalással terhelt 
feladat az, amire már van döntés, megkötött szerződés, beszerzési eljárás, közbeszerzési 
eljárás. Tehát ez az, ami fel van sorolva itt részletezetten, hogy működési célú feladattal 
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terhelt kötelezettség, és részletezzük, hogy önkormányzati feladat, intézmény, hivatali feladat 
esetében, és van felhalmozási célú feladattal terhelt kötelezettség, ugyanilyen részletezésben, 
hogy önkormányzati feladat, intézmény, Hivatal esetében. A kővetkező a III. blokk, ami a 
2022. évi módosított költségvetésben beépítendő feladatokat tartalmazza. Ezekben van 3 
olyan döntése a testületnek, amiket már a szabad maradvány terhére, vagy az önkormányzati 
2021. évi maradvány terhére hozott: az idei fedezet a gáz közbeszerzéshez 136.150.600 Ft 
értékben, a lakásfelújítási közbeszerzési eljáráshoz kiegészítő fedezetet biztosítottunk 
15.324.444 Ft összegben és a TÉR KÖZ Déri Miksa köztér felújításhoz - szintén annak 
érdekében, hogy eredményes legyen a közbesz. - egy kiegészítő fedezetet biztosított a testület 
72.838.706 Ft összegben. Ez így összesen 224.313.750 Ft és még ezt növeli a VEKOP 
program kapcsán a Hivatalnál képződött olyan maradvány, amit vissza kell majd az általános 
tartalékba tennünk, tehát ez a 4.440.000 Ft. Tehát így jön ki ez a különbözet. így állnak össze 
a feladattal terhelt kötelezettségek. Az eredeti költségvetésben azt, hogy szabad 
maradványként vagy kötelezettségvállalással terhelt maradványként lett valami betervezve, 
azt nem fogja látni, képviselő úr. Tehát a maradvány felhasználás van egyben a mérlegben. Itt 
a költségvetési rendeletnek az 1. melléklete a mérleg, tehát ott látja, hogy mennyi a 
maradványbeépítés, a bevételek részletezésében a 2. mellékletben láthatja, hogy mennyi ebből 
a felhalmozás működés, de ott már nem látja azt, hogy mennyi a kötelezettségvállalással 
terhelt és mennyi a szabad. De mi ezt így ki tudjuk mutatni, mert a szerződésállomány 
felülvizsgálatra kerül, hogy mi az, ami a mi nyilvántartásaink alapján - ahogy mondtam már - 
kötelezettségvállalással terhelt, és a szabad maradvány terhére egy csomó feladatot 
finanszírozott már a testület, hiszen a költségvetést egyensúlyban kellett tartani, tehát 
valahonnan kellett a fedezetet biztosítani a betervezett kiadásokra. De ezt nagyon részletesen 
meg fogja tudni találni a 2022. évi eredeti költségvetési előterjesztésben egyébként. És akkor 
a D sor, ami a maradvány felhasználást kimutatja összesen, az 10.411.118.154 Ft, és a kettő 
különbözeié ez az 1.830.362.434 Ft, aminek a terhére lehet most döntéseket hozni, és ezt 
tartalmazza a 6c melléklet. Tehát a 6a, 6b, 6c azért is van így egybefüzve, mert például a 6b 
mellékletnek az alján - számítógépen jól látható, így papíralapon talán kevésbé -, ott szintén 
összevontan ugyanezeket a számokat tartalmazza az összesítés, csak sokkal részletesebben. 
Tehát a 6b melléklet tartalmazza azt, hogy mennyit hozunk dologi kiadásokon, személyi 
juttatásokon, járulékokon, ellátottak kiadásai, működés felhalmozási sorokon, tehát ez egy 
sokkal részletesebb táblázat, és a 6c pedig kizárólag a még felosztható szabad maradványra 
tesz javaslatot.

Szarvas Koppány Bendegúz
Megadom a szót további kérdésre Szilágyi Demeter képviselő úrnak. Köszönöm az eddigi 
választ.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen a szót. Ha jól értem, hogy ha el akarok abban igazodni, hogy a 2021. évi 
maradvány terhére már milyen feladatokkal terhelt és kötelezettséggel terhelt maradvány, 
akkor a B táblázatnak a sorait kell értelmeznem, és itt van költségvetési szervenként, - hajói 
gondolom -, és különböző nemenként az, hogy milyen típusú feladatról beszélünk. Ezt én úgy 
értelmeztem, hogy ez az a táblázat, ami a maradvány-képződésnek a helyét mutatja meg 
nekem. De akkor ez egyben azt is jelenti, hogy ezek az itt képzett maradványok, és a feladat 
most is ott van a 2022. évben is. Tehát ez nemcsak a maradvány-képződésnek a helye, hanem 
egyben a kötelezettségnek a helye is, tehát ugyanezen a soron, ugyanezen a típusú 
kötelezettségre kerül felhasználásra a maradvány, ugye? Mert már, ugye, erről született döntés 
a 2022. évi költségvetésben.
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Hőrich Szilvia
Önálló jogi személy a hivatal, önálló jogi személyek az intézmények, és nekünk külön kell 
kimutatni - a Hivatal látja el, de - az önkormányzati feladatokra eső kiadásokat is. Ebben a 
táblázatban, igen, azt látja képviselő úr, hogy ennek a legvége, a nagy táblázatnak a jobb alsó 
csücske mutatja azt, hogy 5.264.287.464 Ft, ami a megképzödött maradványnak a vége, és 
látható, hogy itt egyben van feltüntetve - alatta a kis táblázatban, hogy szabad maradvány 
terhére 3.433.925.030 Ft összegben került már az eredeti költségvetésben jóváhagyva feladat, 
és akkor itt jön ki ugyanaz a különbség. Tehát ehhez hozzá kell nézni, sajnos, az eredeti 
költségvetést is, de az rendeletileg jóváhagyásra került, és ezért úgy gondoljuk, hogy ez így 
teljes körűen így kerül bemutatásra, hogy bemutatjuk azt, hogy hol, milyen jogcímen 
képződött a maradvány. Azt egy összegben tudjuk bemutatni, hogy szabad maradvány terhére 
mennyi kiadás került jóváhagyásra, és így jön ki egy egyszerű különbozetként, hogy mennyit 
lehet még akkor feladatokra jóváhagyni. Itt az alsó kis táblázatban külön bemutattuk azt, hogy 
mi az, amit konkrét feladatra hagyunk jóvá, és még bemutatjuk azt, hogy működési szabad 
maradvány céltartalék képzést javaslunk 150.000.000 Ft összegben, és javaslunk a tavalyi 
évhez hasonlóan egyébként egy felhalmozási célú szabad maradvány céltartalékot 
1.050.779.727 Ft összegben. Tehát ez a két céltartalék szabadon felhasználható, erre nincs 
feladat telepítve, csak az egyik működési feladatra, a másik pedig felhalmozási célú 
feladatokra nyújthat fedezetet évközi döntésekre például.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm a választ. A képviselő úrnak még mindig van kérdése, akkor megadom a szót.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm, már nagyon közel vagyunk ahhoz, hogy egy tiszta képet kapjak, hogy mit kell 
majd még csütörtökig megnézegetnem. Akkor a tavalyi évi bevételeink terhére 6.977.000.000 
Ft-nyi tételt nem költöttünk el és az idei évben kerül realizálásra az itt felsorolt feladatokra. 
Ez az első állításom. És szintén a tavalyi évi bevételeink terhére pedig van további 
5.264.000.000 Ft, ami feladattal a tavalyi év szempontjából nem terhelt, de az idei évben már 
3,4 milliárd Ft értékben lekötött pénzmaradvány, és ezen felül akkor az 1,8 milliárd az, ami a 
jelen állapotig még teljesen szabadon felhasználható pénzmaradvány, amiről most hozunk 
döntéseket. Jó. Köszönöm szépen. Akkor egy olyan kérdésem van, hogy azt látjuk-e, - 
beszéltünk erről egyébként a 2022. évi költségvetés vitájában is, de lehet, hogy érdemes azért 
ezt újra elővenni -, hogy látjuk-e azokat az okokat, ami miatt ez a mértékű pénzmaradvány 
képződik, tehát hova vezetjük ezt vissza? Okoz-e ez - adott esetben - valamilyen 
hosszabbtávú problémát? Tehát milyen kockázatokat látunk abban, hogy ilyen mennyiségű 
pénzmaradványok keletkeznek? Vagy ez csak tulajdonképpen egy évröl-évre magunk előtt 
görgetett, ezért nem is februártól februárig, hanem inkább egy beszámolótól beszámolóig tartó 
tervezési ciklus mutat ki inkább? Igazából az lenne a célszerű, - hogyha én jól értem -, de 
nyilván a jogszabályi keretek miatt ez nem lehetséges. Tehát a maradványképződéshez 
valamilyen típusú feladatellátásnak a hiánya járult hozzá, - mert nem sikerült befejeznünk egy 
projektet, mert nem tudtuk azt elkölteni, mert nem volt feltöltve a létszám -, és ilyen okból 
keletkezett-e, vagy pedig ez egy természetes, évröl-évre átgördülő pénzmaradvány lesz? 
Tehát a jövő évben is hasonlóra kell-e számítanunk azért, mert ez minden évben így fog 
menni, vagy valami különleges oka van annak, hogy ez ebben az évben ilyen magas? 
Köszönöm.
Egy kiegészítő kérdésem lenne még, hogy tudunk-e kapni egy olyan kimutatást a 
pénzmaradványokról, hogy hogyan alakultak az elmúlt 5 éves távlatban, hogyan alakultak 
évröl-évre a beszámoló szerinti pénzmaradványok? Hogyha egy ilyet kaphatnánk a testületi 
ülésig, azt megköszönném.
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Szarvas Koppány Bendegúz
Válaszra megadom a szót.

Hőrich Szilvia
Köszönöm szépen. Elég komplex a kérdés, amit feltett, képviselő úr. Ez az egész 
előterjesztés, ami nem kis terjedelmű, tulajdonképpen ennek az okait részletezi. Nem lehet 
egyértelműen azt mondani, hogy ez az oka, vagy az az oka annak, hogy ilyen mértékű 
maradványunk van. Több oka van. Az előterjesztésben a bevételek és kiadások teljesülése is 
tartalmazza azt, hogy például a bevételeink teljesülésénél a tavalyi évben a 2020. évi 
maradványunk 4.929.765.280 Ft volt, és a tavalyi évben járt le a kötvényünk, ami a Magyar 
Államkincstárnál az önkormányzati kötvény. Ez betervezésre került bevételként 
5.993.840.000 Ft összegben. Ez az az összeg - itt az előterjesztés másik oldalán leírjuk -, ami 
gyakorlatilag a tavalyi maradvány, illetve a kötvény bevétele, ami elsősorban okozza azt, 
hogy ilyen kiemelkedő. Én is azt gondolom, hogy valóban kiemelkedően magas ennek a 
maradványnak az összege. Tehát egyrészt ez a bevételi oldala. És az adóbevételeink 
teljesülése. Emlékszik, beszéltünk az adórendelet módosításnál, a forrás megosztásnál is, és 
benne van ebben az anyagban is, hogy mind a forrásmegosztásból származó bevételeink, 
mind pedig a helyi adó - az általunk beszedett - bevételek is nagyon jól teljesültek, tehát az 
maga 1,1 milliárdos többletbevétel. Ez a bevételi oldal. Kiadási oldalon természetesen benne 
van a kiadás-elmaradás, ezt is részletezi az előteijesztés, hogy összességében a kiadásaink 
62%-ban teljesültek, tehát van egy 38%-os teljesülés-elmaradásunk. Itt van a működési 
kiadásainkon is jelentős elmaradás, amit én elsősorban valóban a tartós létszám hiányunknak 
és a be nem töltött állásoknak tudok be. És van ebben egyfajta takarékoskodás is, mert a 
dologi kiadásainkat nem érintik a személyi juttatások, de látható, hogy a dologi kiadások, 
mind intézményi, mind hivatali szinten alig haladják meg a 60%-ot. Abban azért van egy 
takarékoskodás! elem is, a másik pedig a felhalmozási kiadásainknak az elmaradása, illetve 
úgy elmaradása, hogy az idei évre történő átütemezése. Több esetben át kellett tervezni ezeket 
a projekteket - régi volt a terv, újra kellett gondolni, újraszabni - és így a tavalyi projektekből 
az idei költségvetésben nagyon sok elem megjelent, és ezek azok a projektek, amiket 
jellemzően szabad maradvány terhére is hagytunk jóvá, hiszen már a tavalyi évi 
költségvetésben is szerepelt. Gondoljunk akár a Déri Miksára, gondoljunk akár a Corvin 
sétány projektre, ezek igen nagy összegű fejlesztései, beruházásai az Önkormányzatnak. A 
tavalyi költségvetésben is szerepelt, sőt már az azelőttiben is, de nem kerültek megvalósításra, 
viszont a tavalyi évben vagy elkészültek a tervek, vagy lefolytattuk rá a beszerzési, 
közbeszerzési eljárást, és az idei évben lesz ezeknek a beruházásoknak a megvalósulása. 
Tehát ez egy összetett dolog, hogy mitől ekkora a maradvány. Én nagyon örülnék neki, ha 
jövőre is egy hasonló összegű maradványról tudnánk beszélgetni. Ez azt jelenti, hogy egyrészt 
jól teljesülnek a bevételeink. Az nem jó, hogy nem teljesülnek a kiadásaink, tehát én inkább 
szeretném, hogyha a bevételeinket tudnánk olyan szinten hozni, hogy fedezzük belőle a 
betervezett kiadásainkat, amik meg is valósulnak, és mellette a bevételeinket is hozzuk. 
Hiszen közgazdászként azt tudom mondani, hogy a jelenlegi inflációnál a nem felhasznált 
pénz az egy nagyon drága pénz, mert folyamatosan veszít az értékéből. Tehát a pénznek akkor 
tudjuk a legjobban megőrizni az értékét, hogyha valóban azokra a feladatokra és - elsősorban 
abban maradtunk, hogy a kötvény terhére kizárólag felhalmozási kiadásokat tervezünk be - 
felhalmozási kiadásokra tervezzük be, amik megvalósulnak, hiszen ezek növelik a mi 
vagyonúnkat és az értékálló. Az, hogy pénzben tartjuk, az kevésbé értékálló, még akkor sem, 
ha próbáljuk betétlekötéssel és kötvényvásárlással hasznosítani, de sajnos ezek sem érik el az 
idei inflációs mértéket, tehát azért mondom, hogy ez egy nagyon-nagyon sok tényezős dolog. 
Erről nagyon sokat lehet beszélgetni. Az nem baj, ha sok a maradványunk, azt gondolom, de 
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mindenképp az okokat érdemes vizsgálni.

Szarvas Koppány Bendegúz
Azt hiszem, a hozzávalók adottak, meglátjuk, hogy csütörtökre mit főz ki a 
boszorkánykonyha. Ha nincsen további kérdés, vagy nem tudom, van-e még hozzászólás, 
kérdés? Megfelelő a válasz képviselő úr számára? Akkor további kérdések és hozzászólások 
hiányában a határozati javaslatot szavazásra bocsátom. Egyszerű többséggel. Indítsuk a 
szavazást.
A Bizottság egyöntetűen elfogadta a javaslatot, és megtárgyalásra javasolja a Képviselő
testületnek a napirendi pontot.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

54/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
a rendelet megalkotását és a határozatok elfogadását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. május 26-i ülése

A döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Jogi és Szervezési Ügyosztály Szervezési 
Iroda

Napirend IL2. pontja:
Javaslat a József körút - Népszínház utca - Teleki László tér - Fiumei út - Orczy tér - 
Orczy út - Nagyvárad tér - Üllői út által határolt terület (Csarnok negyed, Corvin 
negyed, Magdolna negyed, Orczy negyed és Losonci negyed) Kerületi Építési 
Szabályzatáról szóló rendelet megalkotására
Előterjesztő: Pikó András - polgármester, Rádai Dániel - alpolgármester

Szarvas Koppány Bendegúz
A napirend vitáját megnyitom. Kérdezem, hogy van-e kérdés vagy hozzászólás ennek 
kapcsán? Úgy látom nincsen, akkor szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati 
javaslatot, miszerint a Bizottság javasolja a testületnek megtárgyalásra. Indítsuk a szavazást. 
Szintén egyöntetűen a Bizottság javasolja megtárgyalásra a testületnek a határozatot.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

55/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását.
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Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. május 26-i ülése

A döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Jogi és Szervezési Ügyosztály Szervezési 
Iroda

Napirend IL3. pontja:
Javaslat a személygépjármű- és kerékpárelhelyezési kötelezettség teljesítéséről szóló 
rendelet megalkotására
Előterjesztő: Rádai Dániel — alpolgármester

Szarvas Koppány Bendegúz
A napirend vitáját megnyitom. Kérdezem, hogy van-e kérdés vagy hozzászólás? Tarcsay 
Tibor bizottsági tag jelentkezik. Parancsoljon, megadom a szót.

Tarcsay Tibor
Köszönöm szépen! Nekem az alpolgármester úrhoz lenne egy kérdésem, hogy jól értem, igaz, 
hogy eddig nem volt kerékpár-elhelyezési kötelezettség? Akkor ez egy csodálatos fejlemény 
és nagyon-nagyon üdvözlendő.

Szarvas Koppány Bendegúz
Az alpolgármester úr bólogatással megválaszolta a kérdést. Csak legyen benne a 
jegyzőkönyvben. Az a biztos, ha ki van mondva. További kérdés és hozzászólás? 
Alpolgármester úr, parancsoljon.

Rádai Dániel
Köszönöm a szót, elnök úr. Jól látta, képviselő úr, és értékeljük a bizottsági tagok értékelését 
ez ügyben.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen alpolgármester úrnak a hozzászólását. További kérdés és hozzászólás 
nincsen. Szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot. Indítsuk a szavazást.
A Bizottság egyöntetűen elfogadta.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

56/2022. (V. 23.) sz. határozata
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. május 26-i ülése

A döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Jogi és Szervezési Ügyosztály Szervezési 
Iroda
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Napirend IL4. pontja:
Javaslat a Corvin Sétány Programmal kapcsolatos közérdekű célra történő felajánlás 
elfogadására
Előterjesztő: Rádai Dániel - alpolgármester

Szarvas Koppány Bendegúz
A napirend vitáját megnyitom. Kérdezem, hogy van-e kérdés vagy hozzászólás? Dr. Szilágyi 
Demeter, parancsoljon.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen. Nagyon jó dolog, csak egy olyan kérdésem van, hogy annyi mozgástere 
van-e az önkormányzatnak, hogy a műszaki tartalmat véleményezze, hogy az illeszkedjék 
abba a struktúrába, ami a közterületeinket jellemzi, hogy ne valami egészen más 
anyaghasználattal stb. dolgozzanak. Ezt nem látom itt leírva benne, hogy erre van-e 
valamilyen lehetőségünk.

Szarvas Koppány Bendegúz
Jó kérdés. Megadom válaszra a szót Rádai alpolgármester úrnak.

Rádai Dániel
Igen, ez egy fontos felvetés. Majd Csete úr kiegészít, ha valamit kihagyok. Volt egyeztetés az 
Önkormányzat és a tervező, illetve a beruházó, lebonyolító között. Engem meglep, hogy nincs 
melléklet, vagy nem kaptunk egy friss rajzot, mert nyilván úgy elegánsabb lenne. 
Természetesen arról azért meggyőződtünk, hogy az eddigi arculatok, illetve alapvetően az a 
mód, ahogy ... a RÉV8 műszaki igazgatójának, Csete Zoltánnak adom át a szót.

Szarvas Koppány Bendegúz
Akinek megadom a szót bizottsági elnökként, parancsoljon.

Csete Zoltán
Köszönöm. A Szigony utca - ahol kiszélesedik a Szigony u. elején - terveit a Tulajdonosi 
Bizottság már látta és szerintem jóvá is hagyta, tehát a teljes terv átment minden olyan szűrőn, 
amin egy terv át szokott menni. A Balassa - Apáti utca szőnyegezése pedig illeszkedik az 
Önkormányzat általános elveihez.

Szarvas Koppány Bendegúz
Jelentkezik felszólalásra Rádai Dániel alpolgármester úr, megadom neki a szót.

Rádai Dániel
Még mielőtt hatásköri vitába bonyolódnánk, a Városüzemeltetési Bizottság fogadta el a 
tulajdonosi és közútkezelői jóváhagyásokat, ahogy ez az SZMSZ szerint dolga, tehát nem a 
Tulajdonosi Bizottság. Köszönöm szépen.

Szarvas Koppány Bendegúz
Az számít majd, ami le van írva, legfeljebb majd kijavítjuk, mint az elírást a József utca 38- 
nál. Tehát akkor további kérdés, hozzászólás, hogyha nincsen, akkor lezárom ezt a napirendi 
pontot is. Szavazásra bocsátom az 1 pontból álló határozati javaslatot, szintén a 
megtárgyalásra javaslás a kérdés. Indítsuk a szavazást.
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Uj fent egyöntetűen megszavazta a Bizottság.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

57/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előteijesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. május 26-i ülése

A döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Jogi és Szervezési Ügyosztály Szervezési 
Iroda

Napirend IL5. pontja:
Javaslat "Fogadj örökbe egy közterületet!" tárgyú program kiírására
Előterjesztő: Pikó András - polgármester, Dr. Erőss Gábor - alpolgármester

PÓTKÉZBESÍTÉS
Szarvas Koppány Bendegúz
Az előterjesztést helyszíni kiosztással kapták meg. Itt is elnézésüket kérjük és köszönjük. 
Kérdezem, hogy ehhez van-e kérdés vagy hozzászólás, vagy kér-e valaki olvasási szünetet a 
helyszíni kiosztás miatt? Tarcsay Tibor jelentkezik szólásra, parancsoljon.

Tarcsay Tibor
Köszönöm. Igen, egy rövid összefoglalót kérhetünk az előterjesztésről, ha nem az 
előterjesztőktől, de valakitől?

Szarvas Koppány Bendegúz
Lennert Zsófia irodavezető asszonynak adom meg a szót összefoglaló céljára.

Lennert Zsófia
Tisztelt Képviselők! Tisztelt Bizottság, köszönöm a szót! Igen, helyszíni kiosztással lett 
kiosztva ez az előterjesztés. Ez egy új kezdeményezés lenne a kerületben. Kísérleti jelleggel 
indítanánk egy programot közterület örökbefogadás céljából. Ilyen még nem volt, illetve egy 
jó példa van már rá a Molnár Ferenc tér örökbefogadása, de így program szintjén ez az első 
kezdeményezésünk. Meglátjuk, hogy hogy fog működni. Egy egyéves időtartamra adunk 
lehetőséget magánszemélyeknek, társasházaknak, akár székhellyel, telephellyel rendelkező 
szervezeteknek, intézményeknek, hogy egy olyan közterületet, - ami közterület, nem 
magántulajdon -, amiről úgy döntenek, hogy szeretnék gondozni, növényeket rendben tartani, 
akár kutyafuttatót rendben tartani, akár zöldfelületet felújítani, és erre egy pályázatot 
nyújtanak be az Önkormányzathoz, aminek szeptember 15-e lesz a beadási határideje. A 
pályázatokat folyamatosan fogjuk elbírálni, tehát nem várjuk meg, hogy minden pályázat 
beérkezzen, hanem felvesszük a kapcsolatot a pályázóval. A Közösségi Részvételi Irodával és 
a Józsefvárosi Gazdálkodási Központtal együttműködésben közösen átbeszéljük annak a 
részleteit, hogy hogy működhetne ez az örökbefogadás. Tehát ez egy annyira új dolog, hogy 
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igazából még mi sem látjuk pontosan, hogy egyáltalán ki és mire fog jelentkezni, ezért adtuk 
meg azt a lehetőséget, hogy egy közös gondolkodásban nézzük meg a beérkező pályázatokat, 
és utána terjesszük a bizottság elé, ez elé a bizottság elé, döntésre azt, hogy melyek azok a 
pályázatok, amelyeket javasol majd az előterjesztő elfogadásra. Utána kerül megkötésre egy 
támogatási szerződés, és indul el ennek megfelelően a gondozása a területnek. Ez egy 
folyamatos monitoringozás, ellenőrzés alatt fog működni, és meglátjuk, hogy az a közösség, 
aki ezt örökbe fogadta, hogy tudja ezt a területet, zöldfelületet gondozni. Persze egy pénzügyi 
beszámolót és egy szakmai beszámolót kell készíteni, a támogatás ennek tükrében lesz 
elutalva vagy nem. Tehát igazából attól függ, hogy hogy sikerül ez az örökbefogadás. Ez egy 
utófinanszírozású pályázat.

Szarvas Koppány Bendegúz
Hajói értem, ez rugalmasabbá teszi környezetünknek a szépítését a helyi lakosoknak, amivel 
számos probléma volt korábban - hatáskör és egyéb ügyekben. Emlékszem, panaszkodtak 
nekem, hogy ültettek volna valamit, de ez meghiúsult a kölcsönös bizalmatlanság okán az 
ültetők és az üzemeltető között. Szóval azt gondolom, ezt orvosolja, ill. legalábbis 
megkönnyíti. Megadom a szót Tarcsay Tibornak, parancsoljon.

Tarcsay Tibor
Köszönöm szépen, ez egy nagyon szuper ötlet. Hajói értem, akkor ez egy Budapest Tuning, 
csak józsefvárosi keretekhez. Viszont van egy kérdésem. Itt az van, hogy a támogatás 
mértékének legmagasabb összege kétszázezer, de egyébként van egy felső keret. Hogyha 
most megrohamozzák a lakosok az Önkormányzatot, akkor mondjuk maximum 10 vagy 20 
pályázat lehet? Köszönöm.

Szarvas Koppány Bendegúz
Megadom a szót Lennert Zsófiának.

Dr. Lennert Zsófia
Köszönöm. Igen, van egy felső keret. A költségvetésben 1.000.000 Ft szerepel ennek a 
programnak a támogatására. Tehát ha minden szervezet, magánszemély a maximális 200.000 
Ft-ra fog pályázni, akkor maximum 5 projektet tud támogatni az Önkormányzat. De ez 
valamennyire tudatos is volt, és ezzel indulnánk el. Aztán meglátjuk, hogy a következő évben 
ez esetleg bővíthető lehet-e, vagy a Képviselő-testület úgy dönt, hogy nagyobb összeget 
biztosít erre a célra. De most, igen, maximum ennyivel indulnánk el, hiszen folyamatosan 
szeretnénk látni, hogy hogy működik, és, igen, nagyon sok igény érkezett arra vonatkozóan, 
hogy ezt szeretnék, hogyha működne a kerületben, és azért készült el ez az előterjesztés.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen. Jó látni, hogy van erre igény és kereslet. Megadom a szót dr. Szilágyi 
Demeter képviselő úrnak.

Dr. Szilágyi Demeter
Kívánom, hogy működjön. Sok sikert hozzá. Csak egy apró észrevételem van, vagy inkább 
kérdés igazából. Magánszemélyekkel milyen jogcímen fogunk elszámolni? Tehát, hogy mi 
lesz ott a támogatásnak a jogcíme? Ez nem világos számomra, hogy ezt hogy tudjuk 
megcsinálni, de részletkérdés, valójában.

Szarvas Koppány Bendegúz
Elszámolási kérdés lenne. Megadom a szót a gazdasági vezető asszonynak.
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Hőrich Szilvia
Igyekszem, habár nem jogász vagyok. Mind a magánszemélyekkel, mind a jogi személyekkel 
támogatási szerződést fog kötni az Önkormányzat, utólagos finanszírozással. Tehát, ha elnyeri 
a pályázatot, szeptember 15. - ha jól emlékszem - a pályázat elbírálásának a határideje, akkor 
támogatási szerződést kötünk. Utólagos finanszírozású lesz, ö kéri a számlákat, és a 
számlákkal fog elszámolni. Magánszemély ugyanúgy elszámoltatható ezzel, mint a jogi 
személy.

Szarvas Koppány Bendegúz
Tehát, ha jól értem, akkor a magánszemély megveszi a vetőmagot, és a vetőmagról kér Áfás 
számlát, és azzal megvan az elszámolás, nagyjából ennyi.
Köszönöm szépen a választ. Szót kér Lennert Zsófia, parancsoljon.

Dr. Lennert Zsófia
Azzal egészíteném ki, hogyha egy közösség szeretne pályázni arra, hogy egy közteret örökbe 
fogadjon és gondozzon, akkor ott egy magánszeméllyel kerül megkötésre a szerződés. Tehát 
igazából ezért van az, hogy lehetőséget adtunk arra, hogy magánszeméllyel kössünk 
támogatási szerződést, de ő elsősorban egy közösséget fog képviselni, akik úgy döntenek, 
hogy szeretnének egy közterületet rendben tartani, vagy zöldíteni.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen. Ha jól sejtem, minden kérdés egyelőre meg lett válaszolva. Meglátjuk, 
hogy működik a gyakorlatban. Remélem, jól. Ha nincsen további kérdés vagy hozzászólás, 
akkor ezt a javaslatot is szavazásra bocsátom. Szintén 1 pontból álló határozati javaslat, 
egyszerű többséggel. Szavazzunk róla most.
Egyöntetűen elfogadtuk. Köszönöm szépen a Bizottság tagjainak a közreműködést.

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testüIete 
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottságának 

58/2022. (V. 23.) sz. határozata 
(7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek 
az előterjesztés megtárgyalását.

Felelős: Polgármester
Határidő: a Képviselő-testület 2022. május 26-i ülése

A döntés végrehajtását végző szervezeti egység: Jogi és Szervezési Ügyosztály Szervezési 
Iroda
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Szarvas Koppány Bendegúz
A napirendi pontok tárgyalásának végére értünk. Az ülés végén a Bizottság tagjai a Bizottság 
hatáskörébe tartozó ügyben a jegyzőtől és a Bizottság elnökétől felvilágosítást kérhetnek. 
Kérdezem, hogy van-e ilyen? Nincsen. Akkor ennek hiányában a Bizottság munkáját 
megköszönöm, és a bizottsági ülést 17 óra 25 perckor lezárom. Mindenkinek kellemes 
hátralévő délutánt.

Szarvas Koppány Bendegú^y
Kerületfejlesztési, Környezet- és Klímavé^Tmi 

Bizottság elnöke

amara-Bereczki Ferenc Miklós
rületfejlesztési, Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottság alelnöke

A jegyzőkönyvet készítette:
y CÁ&íW

Jogi és Szervezési Ügyosztály 
Szervezési Iroda ügyintézője

A jegyzőkönyv melléklete:
Melléklet - Szavazási lista
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MELLÉKLET

Kerületfejlesztési, Környezet-és Klímavédelmi Bizottság 
SZAVAZÁSI LISTA

Szavazás eredménye

Ideje: 2022. május 23. 16:44
Típusa: Nyílt
Határozat; 40. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 66.67
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 66.67
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 33.33
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Őszi Éva Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Tarcsay Tibor Igen -
Dr Ferencz Orsolya Távol -
Pap Dénes Távol -
Pető Bálint Távol -

1



Szavazás eredménye
Ideje: 2022. május 23. 16:45
Típusa: Nyílt
Határozat; 41. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Ügyrendi szavazás a blokkos szavazásról

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 66.67
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 66.67
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 33.33
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Őszi Éva Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Tarcsay Tibor Igen -
Dr Ferencz Orsolya Távol -
Pap Dénes Távol -
Pető Bálint Távol -

2



Szavazás eredménye
Ideje: 2022. május 23. 16:46
Típusa: Nyílt
Határozat; 42 51. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 1.1. pontja: Javaslat „Kerékpáros közlekedés támogatása”
tárgyú pályázat elbírálásával kapcsolatos döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 66.67
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 66.67
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 33.33
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Könczöl Dávid Igen
Őszi Éva Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Tarcsay Tibor Igen -
Dr Ferencz Orsolya Távol -
Pap Dénes Távol -
Pető Bálint Távol ■ -

3



Szavazás eredménye
Ideje: 2022. május 23. 16:47
Típusa: Nyílt
Határozat;
Egyszerű

52. Elfogadva

Tárgya: Napirend 1.2. pontja: Javaslat a Tavaszmező u. 2. és a József utca 38. 
sz. társasházakkal kötött támogatási szerződések módosítására - 
Tavaszmező u. 2.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 66.67
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 66.67
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 33.33
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Őszi Éva Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Tarcsay Tibor Igen -
Dr Ferencz Orsolya Távol -
Pap Dénes Távol -
Pető Bálint Távol -
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022. május 23. 16:47
Típusa: Nyílt
Határozat; 53. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend I.2. pontja: Javaslat a Tavaszmező u. 2. és a József utca 38.
sz. társasházakkal kötött támogatási szerződések módosítására - 
József u. 38.

Eredménve Voks: Szav% Össz%
Igen 6 100.00 66.67
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 6 100.00 66.67
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 33.33
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Könczol Dávid Igen -
Őszi Éva Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Tarcsay Tibor Igen -
Dr Ferencz Orsolya Távol -
Pap Dénes Távot -
Pető Bálint Távol -



Szavazás eredménye
Ideje: 2022. május 23. 17:11
Típusa: Nyílt
Határozat;
Egyszerű

54. Elfogadva

Tárgya: Napirend 11.1. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 5/2021. 
(II.25.) önkormányzati rendelet végrehajtására vonatkozó 
zárszámadási rendelet megalkotására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 22.22
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Könczöl Dávid Igen -
őszi Éva Igen -
Pető Bálint Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Tarcsay Tibor Igen -
Dr Ferencz Orsolya Távol -
Pap Dénes Távol -
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Szavazás eredménye
Ideje: 2022. május 23. 17:11
Típusa: Nyílt
Határozat; 55. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 11.2. pontja: Javaslat a József körút - Népszínház utca -
Teleki László tér - Fiumei út - Orczy tér - Orczy út - Nagyvárad tér - 
Üllői út által határolt terület (Csarnok negyed, Corvin negyed, 
Magdolna negyed, Orczy negyed és Losonci negyed) Kerületi Építési 
Szabályzatáról szóló rendelet megalkotására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 22.22
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Könczöl Dávid Igen
Őszi Éva Igen -
Pető Bálint Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Tarcsay Tibor Igen -
Dr Ferencz Orsolya Távol -
Pap Dénes Távol -
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Szavazás eredménye

Ideje:
Típusa:

2022. május 23. 17:13 
Nyílt

Határozat;
Egyszerű

56. Elfogadva

Tárgya: Napirend II.3. pontja: Javaslat a személygépjármű- és 
kerékpárelhelyezési kötelezettség teljesítéséről szóló rendelet 
megalkotására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 22.22
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Könczöl Dávid Igen -
Őszi Éva Igen -
Pető Bálint Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Tarcsay Tibor Igen -
Dr Ferencz Orsolya Távol -
Pap Dénes Távol -
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Szavazás eredménye

Ideje: 2022. május 23. 17:16
Típusa: Nyílt
Határozat; 57. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 11.4. pontja: Javaslat a Corvin Sétány Programmal
kapcsolatos közérdekű célra történő felajánlás elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 22.22
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Könczöl Dávid Igen
Őszi Éva Igen -
Pető Bálint Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Tarcsay Tibor Igen -
Dr Ferencz Orsolya Távol -
Pap Dénes Távol -
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Szavazás eredménye
Ideje: 2022. május 23. 17:24
Típusa: Nyílt
Határozat; 58. Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend II.5. pontja: Javaslat ’’Fogadj örökbe egy közterületet!
tárgyú program kiírására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 22.22
Összesen 9 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós Igen -
Könczöl Dávid Igen
Őszi Éva igen -
Pető Bálint Igen -
Szarvas Koppány Bendegúz Igen -
Dr. Szilágyi Demeter Igen -
Tarcsay Tibor Igen -
Dr Ferencz Orsolya Távol -
Pap Dénes Távol -
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